
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 650
Det fremgår af svar fra ministeren, at det er lidt forskelligt, hvordan man organiserer sig 
i politikredsene; nogle steder ligger sager om menneskehandel og udnyttelse i udlændin
geafdelingen, andre steder hos specialefterforskningen. Vil ministeren redegøre for, om 
det er hensigtsmæssigt, at organiseringen af sager om menneskehandel er så forskelligt, 
herunder om det efter Justitsministeriets vurdering har betydning for, hvordan evnen til at 
løfte sagerne er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand

1/1

Offentligt
REU Alm.del - Spørgsmål 650

Retsudvalget 2022-23 (2. samling)


